
Vraag nr. 12
van 19 oktober 2000
van mevrouw MARLEEN VAN DEN EYNDE

N1 Kontich  –  Wegdek

Het wegdek van de N1 in Kontich is ter hoogte van
verlichtingspalen 278 en 279 in zeer slechte staat.
De asfaltering is daar verwijderd en vervangen
door klinkers die verzakkingen vertonen.

1. Waarom werd de asfaltlaag verwijderd ?

2. Wanneer wordt het wegdek hersteld ?

Antwoord

1. De asfaltlaag werd verwijderd om herstellingen
uit te voeren aan de hoofdleiding voor drinkwa-
ter van de Antwerpse Waterwerken (AW W ) .
Als voorlopige herstelling van de toplaag wer-
den betonstraatstenen gebruikt.

Deze werkwijze (eerst een "voorlopige" straat-
laag) wordt in dergelijke omstandigheden dik-
wijls toegepast omdat :

– mogelijke nazettingen van de aanvulling ten
gevolge van het verkeer dan nog mogelijk
zijn ;

– de aannemer die de leiding herstelt geen
aannemer is van de wegenwerken.

2. De betonstraatstenen werden ondertussen (op
11 en 12 oktober) vervangen door een definitie-
ve asfaltverharding.


